
 

 

Gårda Brygga Vägförening, Styrelsemöte 18 juni 2012 
Närvarande: Christer, Anette, Carina, Magnus, Roland 

1. Ordföranden öppnar mötet. 
 

2. Magnus för protokoll. 
 

3. Genomgång av ekonomiskt läge. 
Det ser bra ut. Extra avbetalning av lån kommer att kunna utföras. 
 

4. Genomgång av utförda arbeten.  
Asfalteringsarbeten har gått bra och följt budget. Tillkommande kostnader enbart 2%. 
Kostnader för vinterväghållning har varit låg.  
 

5. Behov av övrigt underhåll såsom röjning efter vägar och diken. 
Behöver utföras på Ängsvägen. 
Christer kollar vilka åtgärder som är lämpliga för Bergvägens dränering. 
 

6. Inventering av typ av boende. 
Frågan tas upp på kommande styrelsemöte. 
 

7. Planering av årsmöte. 
Möte bokas till 28 juli kl.16.00. Anette kollar om församlingshemmet vid St Lars Kyrka är 
ledigt. 
 

8. Övriga frågor. 
Christer ber Hans om nya kartor över vägnätet. 
Anette kollar möjligheter för elektronisk fakturering alt digitalisering av fakturor. 
Anette färdigställer förra verksamhetsårets bokföring. 
Faktura från Hilbertsson med arbete utfört 110426. Christer kollar. 

Nästa styrelsemöte hålls den 25 juni kl.19.00. 

 

Sekreterare 

Magnus Hagman 

 
 


